




Härnösand den 7 juni 1917

Kamrat!

Du undrar väl hur det gått men jag fick ditt brev först i slutet av turnën på grund av att Frånö ej 
ordnat något möte men Distriktet av Ung. s. p. [Ungsocialistiska partiet] tog vid här från och med 
den 6 juni de hade fått agitationsbidrag från partiet och jag tyckte det var bäst att låta dem fortsätta 
då ökonomien i organisationerna häromkring är dåliga så det ej går ihop och jag tänkte ni haft nog 
nu jag skriver nu rapport över den tid du ordnat ifrån 2 maj ty de första dagarna behöver ni ej stå 
bakom jag var ju många dagar i Stockholm och så resdagar så det får väl vara med den tiden så vi 
börjar 2 maj det har gått bra överallt i Veja har jag talat tre gånger men jag har endast en gång fått 7 
kr på grund av att de legar i konflikt de andra gångerna har jag talat på min tid och jag har intet tagit 
därför så i söndags höll jag tre föredrag ett i Veja ett i Lunde och Svanö i Lunde och Svanö ordnade 
Lunde L. S. i tisdags var jag i Björknäs där finns en liten L. S. jag fick 5 kr där och i Kramfors 10 
kr. I Husum var bra med dyrt av katten att komma dit jag fick 30 kr där och så betalade de halva 
skjutsen ungefär. Ja nu vet ni dessa på rapporten resorna skriver jag särskilt så ni kan kontrollera 
dem om ni så önskar LS har funnits på varje plats så några nya LS har ej blivit men över hundra nya 
medlemmar har vunnits och möten har överallt varit bra så jag tror vi har allt skäl att säga det varit 
en lyckad tourné.

Hälsa Karin och Sara.
Hilma Hovstedt

Som du ser har jag såvida ni godkänner 1 resdag hem samt 10 kr hjälp till hemresan kr 71.95 att få 
av eder som slutlikvid så var afficher men som jag ej vet hur många ni förbrukat så kan ni ju låta 
vara jämt. Vill ni sända dessa pängar till Vilhelmina p. r. [poste restante] är det bra det är en del 
platser som önskar föredrag på hemvägen men skall jag närmare skriva jag skriver till Edsele idag 
jag skall också till Nedansjö och bilda klubb

Hälsning Hilma


